
 

  

Schriftelijke vragen ex. Artikel 39 Reglement van Orde; 

Transferium West/De Honderdmorgen 

 

Geacht college,                                                                           ’s-Hertogenbosch, 16 januari 2015. 

Afgelopen dinsdag werd onze fractie onaangenaam verrast door de brief van volkstuinenvereniging 

De Honderd Morgen.  In deze brief geeft de volkstuinenvereniging aan boos het overleg met de 

ambtenaren over inpassing van het transferium t.o.v. het volkstuinencomplex te staken. 

In de raadsvergaderingen van 7 oktober heeft het college vragen van ons beantwoord over de 

besluitvorming. Wethouder Hoskam heeft toen aangegeven dat een raadsvoorstel wordt voorbereid 

met meerdere varianten.  De raad heeft in zijn vergadering van 16 oktober een motie aangenomen 

met een verzoek aan het college om het  zoeken naar alternatieve locaties voor het transferium 

Willemspoort ter hand te nemen nadat een nieuw ruimtelijk kader door de raad is vastgesteld. Het 

college had geen bezwaar tegen de motie en wethouder Hoskam stelde januari 2015 in het 

vooruitzicht als moment waarop de raad de nieuwe kaders zou kunnen vaststellen. Vooralsnog zijn 

die niet aan de raad voorgelegd. 

Over de ontvangen bief van de Honderdmorgen hebben wij dan ook de volgende vragen: 

1. Wanneer kan de raad de nieuwe ruimtelijke kaders voor het transferium tegemoet zien? 

2. Uit de brief maken wij op dat er overleg is met de Honderdmorgen over een concrete 

variant. Is de variant waarover overleg is geweest één van de varianten en zo ja, kan het 

college toelichten welke varianten er nog meer  in uitwerking zijn? 

3. In de brief meldt de vereniging dat er sprake zou zijn van een transferium dat bijna twee 

maal groter wordt dan waar de raad eerder mee heeft ingestemd. Kan het college dit 

bevestigen? En zo ja, geldt deze volumetoename voor alle varianten? 
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